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Enkel fråga till Mats Gerdau, kommunstyrelsens ordförande 

 

Kommunen arbetar för fullt med att Nacka ska bli ännu mera stad. Inom 15 år ska 40 000 
nya Nackabor flytta in på västra Sicklaön för att kommunen ska få en redan välbehövlig 
tunnelbana åtminstone till Forum.  

Av denna anledning görs nu en mängd utredningar om nya behov av t.ex. kultur- och 
fritidslokaler, skolor och förskolor. Frågan är vad kommunens behov av infrastruktur kan 
komma att kosta när 40 000 fler människor flyttar in.  

När jag frågar runt verkar det vara oklart om stadshuset, vare sig före eller efter beslut om 
tunnelbaneavtalet, har gjort beräkningar t.ex. utifrån nyckeltal och schabloner.  

Därför lyder min enkla fråga:  

‐ Har stadshuset en kalkyl på vad de totala behoven av kommunala investeringar 
för Nacka bygger stad kan komma att kosta?   
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Bosse Ståldal 


